
Z á p i s  
 

z 17. jednání Rady města konané 9.1.2008 v Plasích 

 

Přítomni: Mgr. Miloslav Hurt - starosta  

         Václav Šiml – místostarosta 

                Mgr. Markéta Lorenzová – radní 

                Ing. Václav Gross – radní 

                Karel Mařík – radní 

 

Ověřovatel zápisu: Václav Šiml                              Zápisem pověřen tajemník Ing. Domabyl             

 

Doplnění programu:  13. VITA software – dodatky ke smlouvě  

 

 Hlasování: pro:5   proti: 0    zdrţel se: 0 

 

PROGRAM JEDNÁNÍ 

 

1. Zahájení a kontrola usnesení   

Jednání RM zahájil starosta  a provedl kontrolu usnesení –  splněno  

 

2. Zprávy starosty  

- termíny jednání ZM a RM v 1. pol. 2008: ZM – 20.2.,16.4., 25.6., RM – 9.1., 6.2., 12.3., 2.4., 

30.4., 21.5., 11.6. 

- starosta informoval o dopisu člena ZM Mgr. Jiřího Novotného ze dne 20.12.2007 ve věci vzdání 

se mandátu člena ZM Plasy. Na základě zápisu z voleb do ZM ve dnech 20.-21.10.2006 se stává 

členem ZM Plasy první náhradník za ODS – paní Iva Kinclová, která obdrţela dne 3.1.2008 

osvědčení o zvolení členkou ZM. Na nejbliţším jednání ZM sloţí a podepíše slib 

- ČSÚ – informace o šetření v katastru  města – vzdělávání dospělých  

- MV ČR, správa majetku  - zaslání materiálů pro pořízení analytických podkladů 

- dopis na ČSAD Kralovice ve věci ţádosti o úpravu jízdního řádu linky 460760  

- dopis Společenství vlastníků bytů 433-434, Plasy – odstoupení města od realizace výstavby 

bytových domů pod školou formou dotace od SFRB a úvěru města 

- Česká pojišťovna – oznámení o ukončení pojistné události (poškození značky „Pozor děti“) 

- Úřad práce PS – protokol č. 44/2007 – kontrola příspěvku na vytvoření pracovních příleţitostí 

v rámci VPP 

- DSO I/27 – příprava digitalizace trasy obchvatů měst 

- mikroregion Dolní Střela – příprava jednání výboru  

- ČS a.s. – dceřiná společnost Raven – nabídka spolupráce při zpracování ţádostí o dotace z fondů 

EU (zejména studie proveditelnosti aj.) 

 

Návrh: RM pověřuje starostu oslovením firmy Raven jako dceřiné společnosti ‚ČS a.s. ve věci  

            předloţení nabídky na zpracování podkladů pro podání ţádosti o dotace  z fondů EU  

            (program 5.1. – opravy MK). O zpracování obdobné nabídky bude poţádána RRA Plzeň. 

 

Hlasování: pro: 5   proti: 0    zdrţel se: 0 
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3. Výbory a komise 

V. Šiml předloţil upravenou ţádost o příspěvek z kulturního fondu města včetně zásad pro 

poskytování těchto příspěvků a přílohu k této ţádosti zpracovanou paní E. Sebránkovou. Příloha 

obsahuje seznam uznatelných a neuznatelných nákladů, které lze čerpat z přidělené dotace  a 

termíny pro podávání ţádosti a vyhodnocení akcí. 

 

Návrh: RM schvaluje zásady pro poskytování příspěvků z kulturního fondu města Plasy pro rok  

            2008 a přílohu k této ţádosti v předloţeném znění beze změn. 

 

Hlasování: pro: 5   proti: 0    zdrţel se: 0 

 

Dále předloţil ţádost M. Jeţka, Nebřeziny 99 o osvobození od placení poplatku za likvidaci TDO. 

Návrh. RM schvaluje osvobození  od placení poplatku za likvidaci TDO za rok 2008 panem  

            Michaelem Jeţkem, Nebřeziny 99. Bylo prokazatelně doloţeno placení tohoto poplatku  

             v Kaznějově. 

 

Hlasování: pro: 5   proti: 0    zdrţel se: 0 

 

SDH Ţebnice – podání ţádosti o pořádání hudební produkce 

Návrh: RM schvaluje ţádost o udělení výjimky pro pořádání veřejné hudební produkce v době  

            nočního klidu pro SDH Ţebnice dne 11.1.2008 v době od 20.00 do 02.00 hod. 

 

Hlasování: pro. 5   proti: 0    zdrţel se: 0 

 

4. Osadní výbory, SDH 

V. Šiml krátce vyhodnotil činnost osadních výborů za rok 2007, zejména průběh investičních akcí a 

finančních nákladů. Dále předloţil a projednal zápis OV Babina ze dne 9.12.2007, instalační 

protokol na realizaci satelitního připojení knihovny v Babiné a předávací protokol mezi Městem 

Plasy a SDH Ţebnice o bezúplatném převodu do majetku města nově pořízeného nábytku, 

kuchyňské linky, odsávače par, varné desky a kamen v celkové hodnotě 57 879 Kč, který je umístěn 

ve výčepu KD Ţebnice. 

RM bere zprávu na vědomí. 

 

5. Příspěvkové organizace 

ZŠ Plasy – RM bere na vědomí uzavření smlouvy o stravování mezi ZŠ Plasy a Městem Plasy –  

                  Pečovatelskou sluţbou na dodávku obědů pro rok 2008 za cenu 49 Kč 

 

MěK Plasy – ředitel předloţil hodnocení činnosti knihovny za rok 2007 a hlavní úkoly na rok 2008 

 

RM bere zprávu na vědomí 

 

6. Investiční akce města 

Tajemník provedl krátkou rekapitulaci investičních akcí za rok 2007. Byla předloţena faktura na 

úhradu dopravy vrtné soupravy na provedení průzkumného vrtu v Ţebnici. 

 

Návrh: RM neschvaluje úhradu faktury ve výši 5 355 Kč firmě Geotrend Slaný a ukládá projednat  

            se zástupcem firmy další postup nutný k zjištění vydatnosti a  přibliţné kvality vody  

            z lokality nad obcí Ţebnice 

 

Hlasování: pro: 5   proti: 0    zdrţel se: 
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7. Dotační politika města 

Starosta a tajemník informovali o schválených dotacích na rok 2008 zejména ze státního rozpočtu 

na výkon státní správy, školství a výkon zřizovatelských funkcí převedených z bývalých OkÚ 

(knihovna) celkem 12 102 400 Kč. Dále neinvestiční dotaci od KÚ PK na výkon regionálních 

funkcí knihoven ve výši 1 080 000 Kč. Dotace na Pečovatelskou sluţbu od MPSV ve výši 220 000 

Kč a finanční příspěvek od KÚ PK na hospodaření v lesích ve výši 19 780 Kč. RM bere zprávu na 

vědomí. 

8. Ukazatel rychlosti  

Firma Tewiko systems, Liberec předloţila nabídku na instalaci ukazatele rychlosti za celkovou cenu 

66 654 Kč včetně DPH.  

 

Návrh: RM bere na vědomí nabídku firmy Tewiko systems Liberec na instalaci  1 ks ukazatele  

             rychlosti  při vjezdu do města od Kralovic (pod stodolou) za cenu 66 654 Kč s tím, ţe  

             nabídka bude předloţena na jednání ZM.  RM ukládá předloţit obdobnou kalkulaci od jiné  

             firmy s důrazem na spolehlivost zařízení. 

 

Hlasování: pro: 5   proti. 0    zdrţel se: 0 

9.  Lesy města – návrh další správy 

Na jednání RM byl přizván Ing. M. Pořádek, který v úvodu připomenul princip dodavatelského  

 způsobu zabezpečení hospodaření v lesích města v uplynulém období. Podrobně zdůvodnil 

předloţený projekt hospodaření v lesích na rok 2008 a další a zodpověděl dotazy členů RM. 

 

Návrh: RM schvaluje uzavření smlouvy mezi Městem Plasy a Ing. Milanem Pořádkem jako OLH na  

            správu lesů v majetku města. Smlouva bude uzavřena s platností od 1.1.2008 do 31.12.2009  

            s moţností dalšího prodlouţení a  měsíční odměna bude v souladu s vyhláškou č. 219/1998  

            Sb. o způsobu výpočtu nákladů na činnost OLH činit 11 616 Kč. Výpovědní lhůta činí 3   

            měsíce / bez udání důvodu /. 

 

Hlasování: pro: 5   proti: 0    zdrţel se: 0 

 

10. Byty – návrh prodloužení nájemních smluv – tento bod bude projednán n příštím jednání RM 

s tím, ţe bude doplněn o seznam dluţného nájemného. 

 

11. Žádost o prošetření petice občanů Nebřezin 

Starosta informoval o postupu při vyřizování petice od jejího podání dne 24.9.2007 s tím, ţe 

26.9.2007 bylo oznámeno přijetí petice a zadáno zpracování stanovisek stavebního úřadu a stavební 

techničky města a odeslaná zástupci petičního výboru 5.12.2007. Stejný postup při vyřizování petice 

bude starostou města zachován i u ţádosti o prošetření petice zaslané 3.1.2008 tzn. vyjádření SÚ, 

staveb. techničky a tajemníka MěÚ. RM bere zprávu na vědomí. 

 

12. Různé 

a) Správce bytového fondu J. Klika předloţil ţádost paní Věry Zapletalové, Plasy 490 o sníţení 

nájmu za měsíc prosinec 2007 z důvodu nedostatečného vytápění bytu č. 10. Bylo navrţeno sníţení  

nájemného na polovinu. 

 

Návrh: RM schvaluje ţádost paní Věry Zapletalové, Plasy, Potoční 490 o sníţení nájemného za byt  

            č. 10 tak, ţe za měsíc prosinec 2007 bude účtováno pouze 50% z důvodu prokazatelně     

           doloţeného  nedostatečného vytápění. 

 

Hlasování: pro: 5   proti: 0    zdrţel se: 0 
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b) Diskuse 

Mgr. Lorenzová – navrhla realizovat vymezující čáru pro parkování vozidel v prostoru za mostem u 

čp. 81 a u obchodů pod radnicí v době příznivého počasí. Dále navrhla přidat lampu VO do prostoru 

před nádraţím (finanční kalkulaci připraví firma MEEL) a odstranění nápisu smuteční síň z kostela 

sv. Václava (zástupce NPÚ bude poţádán o vydání stanoviska k záměru a poté bude projednáno na 

ZM). 

 

K. Mařík – vyhodnotil Silvestr u Rudolfa II. a navrhl odstranění poškozené vývěsní z ul. Potoční. 

Dále poţádal o předloţení seznamu dluţníků města na příští jednání RM. 

 

Ing. Gross – poţádal o informaci o zprovoznění webových stránek, úklidu skládky větví před ČOV 

v Plasích a kontejnerů v areálu Velká louka. Dále poţádal o vysvětlení  systému vývozu TDO 

v období svátků (nebyla předána informace o změně svozu na OV v obcích). Na závěr byla podána 

informace o stavu zápisu prodaných parcel na výstavbu RD na KN firmě Benjo ve vztahu 

k slíbenému příspěvku městu (část prodaných parcel není dosud zapsaná na KN). 

 

V. Šiml – navrhl provedení kontroly plnění poţadavků jednotlivých OV k 31.12.2007 

 

13. VITA software – dodatky ke smlouvě 

Z důvodů bezproblémového propojení spisové sluţby od firmy Gordic a programu Stavebního 

úřadu od firmy Vita byly předloţeny návrhy dodatků ke smlouvám. 

 

Návrh: RM schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě č. TP 38/06 a dodatek č. 1 ke smlouvě PP 40/06 na  

            rozšíření dodávky na propojení programu Vita do systému Ginis od firmy Gordic za  

            jednorázovou úhradu 11 900 Kč včetně DPH 

 

Hlasování: pro: 5   proti: 0    zdrţel se: 0 

 

 

 

 

Zápis vyhotoven: 11.1.2008 

 

Ověřovatel zápisu:  Karel Mařík 

 

 Zapsal: Ing. Josef Domabyl    Starosta:  Mgr. Miloslav Hurt 

 

 

        Místostarosta: Václav Šiml 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                     U s n e s e n í  

z 17. jednání Rady města konané  9.1.2008 v Plasích 

 

Rada bere na vědomí: 

usn.č. 305-08: -     zprávy starosty, místostarosty a tajemníka 

- činnost výborů a komisí a osadních výborů 

- činnost příspěvkových organizací 

- investiční akce města 

- dotační politiku města – schválené dotace pro rok 2008  

- nabídku firmy Tewiko Liberec – digitální ukazatel rychlosti 

- ţádost petičního výboru o prošetření stanoviska města k petici občanů Nebřezin 

zaslané na KÚ PK 

- diskusní příspěvky členů RM 

 

Rada schvaluje: 

usn.č. 306-08: - zásady pro poskytování příspěvků z kulturního fondu města Plasy pro rok 2008 a  

                          přílohu k této ţádosti v předloţeném znění beze změn 

 

usn.č. 307-08: - osvobození  od placení poplatku za likvidaci TDO za rok 2008 panem Michaelem  

                          Jeţkem, Nebřeziny 99. Bylo prokazatelně doloţeno placení tohoto poplatku  

                          v Kaznějově 

 

usn.č. 308-08: - ţádost o udělení výjimky pro pořádání veřejné hudební produkce v době  nočního                  

                          klidu pro SDH Ţebnice dne 11.1.2008 v době od 20.00 do 02.00 hod 

 

usn.č. 309-08: - uzavření smlouvy mezi Městem Plasy a Ing. Milanem Pořádkem jako OLH na               

                          správu lesů v majetku města. Smlouva bude uzavřena s platností od 1.1.2008 do  

                          31.12.2009 s moţností dalšího prodlouţení a  měsíční odměna bude v souladu  

                          s vyhláškou č. 219/1998  Sb. o způsobu výpočtu nákladů na činnost OLH činit  

                          11 616 Kč. Výpovědní lhůta činí 3 měsíce / bez udání důvodu /. 

 

usn.č. 310-08: - ţádost paní Věry Zapletalové, Plasy, Potoční 490 o sníţení nájemného za byt č. 10  

                          tak, ţe za měsíc prosinec 2007 bude účtováno pouze 50% z důvodu prokazatelně     

                          doloţeného  nedostatečného vytápění 

 

usn.č. 311-08: - dodatek č. 1 ke smlouvě č. TP 38/06 a dodatek č. 1 ke smlouvě PP 40/06 na             

                          rozšíření dodávky na propojení programu Vita do systému Ginis od firmy Gordic za  

                          jednorázovou úhradu 11 900 Kč včetně DPH 

 

Rada neschvaluje 

usn.č. 312-08: - úhradu faktury ve výši 5 355 Kč firmě Geotrend Slaný za přepravu vrtné soupravy  

                          do Ţebnice za účelem provedení kontrolního vrtu – zdroj pitné vody 

 

Rada pověřuje 

usn.č. 313-08: - starostu oslovením firmy Raven jako dceřiné společnosti ‚ČS a.s. ve věci předloţení  

                          nabídky na zpracování podkladů pro podání ţádosti o dotace  z fondů EU  (program  

                          5.1. – opravy MK). O zpracování obdobné nabídky bude poţádána RRA Plzeň 
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Rada ukládá 

usn.č. 314-08: - ukládá projednat se  zástupcem firmy Geotrend Slaný další postup nutný k zjištění  

                          vydatnosti a  přibliţné  kvality vody z lokality nad obcí Ţebnice zejména ve vztahu   

                          ke zpracované studii moţného výskytu zdroje vody 

    Zodpovídá: Ing. Domabyl, I. Brunclíková  Termín: do 31.1.2008  

 

usn.č. 315-08: - předloţit kalkulaci na digitální ukazatel rychlosti od další firmy   

    Zodpovídá: Ing. Domabyl    Termín: do 31.1.2008 

 

usn.č. 316-08: - předloţit seznam dluţníků k 31.12.2007 na příští jednání RM 

    Zodpovídá: Ing. Musilová    Termín: do 31.1.2008 

 

usn.č. 317-08: - předloţit kalkulaci nákladů na instalaci sloupu VO na nádraţí a stanovisko NPÚ  

                          k odstranění nápisu „Smuteční síň“ z kostela sv. Václava 

    Zodpovídá: Ing. Domabyl    Termín: do 31.1.2008 

 

  

Rada překládá ZM 

-přehled přidělených dotací na rok 2008 

 

 

Vyhotoveno: 13.11.2007  

 

 

 Mgr. Miloslav Hurt       Václav Šiml     

        starosta                      místostarosta  

 

 

 

 


